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Amazing Agape Christian Church 基督榮耀之家
2021.10.03 Sunday Sermon主日講道講章                                                                                                                                                                     Pastor Madeleine Lee朱玉霞牧師


背誦經文Scripture Verses to Memorize
提摩太後書2Timothy 2:13
[bookmark: 2:13]13 我們縱然失信，他仍是可信的，因為他不能背乎自己。
13 If we are faithless, He remains faithful; He cannot deny Himself.

主題經文Scripture Reading
創世記Genesis 28:12,16,17,19
[bookmark: 1:3][bookmark: 28:12]12 夢見一個梯子立在地上，梯子的頭頂著天，有　神的使者在梯子上，上去下來。
12 Then he dreamed, and behold, a ladder was set up on the earth, and its top reached to heaven; and there the angels of God were ascending and descending on it.

[bookmark: 28:16][bookmark: 28:17]16 雅各睡醒了，說：「耶和華真在這裡，我竟不知道！」17 就懼怕說：這地方何等可畏！這不是別的，乃是　神的殿，也是天的門。
16 Then Jacob awoke from his sleep and said, “Surely the LORD is in this place, and I did not know it. 17 And he was afraid and said, “How awesome 
is this place! This is none other than the house of God, and this is the gate of heaven!

[bookmark: 28:19]19 他就給那地方起名叫伯特利（就是　神殿的意思）；但那地方起先名叫路斯。
19 And he called the name of that place [d]Bethel; but the name of that city had been Luz previously.






因為祂不能背乎自己
[bookmark: _Hlk83994586]He cannot deny Himself

前言:
提摩太後書2Timothy 2:13
13 我們縱然失信，他仍是可信的，因為他不能背乎自己。
13 If we are faithless, He remains faithful; He cannot deny Himself.

民數記Numbers 23:19
[bookmark: 23:19]19 　神非人，必不致說謊，也非人子，必不致後悔。他說話豈不照著行呢？他發言豈不要成就呢？
19 “God is not a man, that He should lie, Nor a son of man, that He should repent. Has He said, and will He not do? Or has He spoken, and will He not make it good?

路加福音Luke 9:23
[bookmark: 9:23]23 耶穌又對眾人說：若有人要跟從我，就當捨己，天天背起他的十字架來跟從我。
23 Then He said to them all, “If anyone desires to come after Me, let him deny himself, and take up his cross [b]daily, and follow Me.
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一、神的殿
創世記Genesis 12:7,8
[bookmark: 12:7][bookmark: 12:8]7 耶和華向亞伯蘭顯現，說：「我要把這地賜給你的後裔。」亞伯蘭就在那裡為向他顯現的耶和華築了一座壇。 8 從那裡他又遷到伯特利東邊的山，支搭帳棚；西邊是伯特利，東邊是艾。他在那裡又為耶和華築了一座壇，求告耶和華的名。
7 Then the LORD appeared to Abram and said, “To your [c]descendants I will give this land.” And there he built an altar to the LORD, who had appeared to him. 8 And he moved from there to the mountain east of Bethel, and he pitched his tent with Bethel on the west and Ai on the east; there he built an altar to the LORD and called on the name of the LORD.

創世記Genesis 28:12,16,17,19
12 夢見一個梯子立在地上，梯子的頭頂著天，有　神的使者在梯子上，上去下來。
12 Then he dreamed, and behold, a ladder was set up on the earth, and its top reached to heaven; and there the angels of God were ascending and descending on it.

16 雅各睡醒了，說：「耶和華真在這裡，我竟不知道！」17 就懼怕說：這地方何等可畏！這不是別的，乃是　神的殿，也是天的門。
16 Then Jacob awoke from his sleep and said, “Surely the LORD is in this place, and I did not know it. 17 And he was afraid and said, “How awesome 
is this place! This is none other than the house of God, and this is the gate of heaven!

19 他就給那地方起名叫伯特利（就是　神殿的意思）；但那地方起先名叫路斯。
19 And he called the name of that place [d]Bethel; but the name of that city had been Luz previously.


以弗所書 Ephesians 2:21,22
[bookmark: 2:21][bookmark: 2:22]21 各（或譯：全）房靠他聯絡得合式，漸漸成為主的聖殿。 22 你們也靠他同被建造，成為　神藉著聖靈居住的所在。
21 in whom the whole building, being fitted together, grows into a holy temple in the Lord, 22 in whom you also are being built together for a dwelling place of God in the Spirit.

詩篇 Psalms 132:8,13,14
[bookmark: 132:8]8 耶和華啊，求你興起，和你有能力的約櫃同入安息之所！
8 Arise, O LORD, to Your resting place, You and the ark of Your strength.

[bookmark: 132:13][bookmark: 132:14]13 因為耶和華揀選了錫安，願意當作自己的居所， 14 說：這是我永遠安息之所；我要住在這裡，因為是我所願意的。 
13 For the LORD has chosen Zion; He has desired it for His [d]dwelling place:
14 “This is My resting place forever; Here I will dwell, for I have desired it.

歷代志下2Chronicles 6:41
[bookmark: 6:41]41 耶和華　神啊，求你起來，和你有能力的約櫃同入安息之所。耶和華　神啊，願你的祭司披上救恩；願你的聖民蒙福歡樂。
41 “Now therefore, Arise, O LORD God, to Your resting place, You and the ark of Your strength. Let Your priests, O LORD God, be clothed with salvation, And let Your saints rejoice in goodness.

歷代志下2Chronicles 7:2
[bookmark: 7:2]2 因耶和華的榮光充滿了耶和華殿，所以祭司不能進殿。
2 And the priests could not enter the house of the LORD, because the glory of the LORD had filled the LORD’s house. 



二、安息年
利未記Leviticus 25:2-4
[bookmark: 25:2][bookmark: 25:3][bookmark: 25:4]2 你曉諭以色列人說：你們到了我所賜你們那地的時候，地就要向耶和華守安息。 3 六年要耕種田地，也要修理葡萄園，收藏地的出產。 4 第七年，地要守聖安息，就是向耶和華守的安息，不可耕種田地，也不可修理葡萄園。
2 “Speak to the children of Israel, and say to them: ‘When you come into the land which I give you, then the land shall keep a sabbath to the LORD. 3 Six years you shall sow your field, and six years you shall prune your vineyard, and gather its fruit; 4 but in the seventh year there shall be a sabbath of solemn rest for the land, a sabbath to the LORD. You shall neither sow your field nor prune your vineyard.

利未記Leviticus 25:20,21
[bookmark: 25:20][bookmark: 25:21]20 你們若說：『這第七年我們不耕種，也不收藏土產，吃甚麼呢？』21 我必在第六年將我所命的福賜給你們，地便生三年的土產。
20 ‘And if you say, “What shall we eat in the seventh year, since we shall not sow nor gather in our produce?” 21 Then I will command My blessing on you in the sixth year, and it will bring forth produce enough for three years.

申命記 Deuteronomy 15:1,2
[bookmark: 15:2]1 每逢七年末一年，你要施行豁免。 2 豁免的定例乃是這樣：凡債主要把所借給鄰舍的豁免了；不可向鄰舍和弟兄追討，因為耶和華的豁免年已經宣告了。 
1At the end of every seven years you shall grant a [a]release of debts. 2 And this is the form of the release: Every creditor who has lent anything to his neighbor shall [b]release it; he shall not [c]require it of his neighbor or his brother, because it is called the LORD’s release. 


三、信心年
提摩太後書2Timothy 2:13
13 我們縱然失信，他仍是可信的，因為他不能背乎自己。
13 If we are faithless, He remains faithful; He cannot deny Himself.



提多書Titus 1:2 
[bookmark: 1:2]2 盼望那無謊言的　神在萬古之先所應許的永生
2 in hope of eternal life which God, who cannot lie, promised before time began
(70年前1951-1952, Komemiyut settlement)


四、懷孕年
詩篇Psalms 113:9
[bookmark: 113:9]9 他使不能生育的婦人安居家中，為多子的樂母。你們要讚美耶和華!
9 He grants the [b]barren woman a home, Like a joyful mother of children.
Praise the LORD!


結論:
5782 Peh Bet (口中充滿讚美和禱告)

馬可福音Mark 11:17
[bookmark: 11:17]17 便教訓他們說：經上不是記著說：我的殿必稱為萬國禱告的殿嗎？你們倒使它成為賊窩了。
17 Then He taught, saying to them, “Is it not written, ‘My house shall be called a house of prayer for all nations’? But you have made it a ‘den of thieves.

撒迦利亞書Zechariah 4:6b
萬軍之耶和華說：不是倚靠勢力，不是倚靠才能，乃是倚靠我的靈方能成事。
Not by might nor by power, but by My Spirit, Says the LORD of hosts.

哈巴谷書Habakkuk 2:14
[bookmark: 2:14]14 認識耶和華榮耀的知識要充滿遍地，好像水充滿洋海一般。
14 For the earth will be filled With the knowledge of the glory of the LORD,
As the waters cover the sea. 
